
V-100 (27 mei 2024) – Vragen over thema (5) Coronabelastingschulden 
 
 
Aan de minister en de staatssecretaris van Financiën 
 
1. Kunt u toelichten hoeveel euro van de totale coronabelastingschuld (zie rapport 
focusonderzoek Algemene Rekenkamer, figuur 5, pagina 12) uiteindelijk niet geïnd kan 
worden door o.a. gebruik van de coulanceregeling, oninbaarheid doordat organisaties failliet 
zijn gegaan, individuele deals met Belastingdienst etc., en wat is de complete set van 
oorzaken hiervan? 
 
2. Kunt u toelichten wat de overweging is geweest om de coulanceregeling per 1 april jl. af te 
schaffen? 
 
3. Ondernemers ervaren veel (financiële) problemen door het tussentijds veranderen van de 
coronasteunmaatregelen en eerder gemaakte afspraken (o.a. over rente, zie p. 14 
focusonderzoek Algemene Rekenkamer) en het effect dat dit op ondernemers heeft. Herkent 
u dit en hoe kunt u in de toekomst zorgen voor meer betrouwbare regelingen? 
 
4. Gaat u de impact op de ondernemer meenemen (financieel, sociaal, psychologisch) in de 
evaluatie van de corona steunmaatregelen? Zo ja, hoe?  
En heeft u hierbij ook oog voor de specifieke groep van kleine ondernemers (< 50 
werknemers) en de zzp-ers? In hoeverre wordt hierbij ook de gelijke behandeling van 
verschillende typen ondernemers (sectoren) en verschillen tussen werknemers en 
ondernemers nagestreefd? 
 
5. Uit het focusonderzoek van de Algemene Rekenkamer ‘Focus op 
coronabelastingschulden’ (p. 2)  blijkt dat 400 fte tekort aan personeel is bij de 
Belastingdienst om de coronabelastingschulden te innen. Kunt u aangeven waarom bij 
Belastingdienst wel voldoende capaciteit is voor Grotere ondernemingen en niet voor MKB 
(zie figuur 9, pagina 19 van het focusonderzoek Algemene Rekenkamer)? Hoe kan de 
Belastingdienst de individuele ondernemer beter en efficiënter ondersteunen? 
 
6. Er is discussie over de definitie van levensvatbaarheid van ondernemers (o.a. figuur 6, 
pagina 13 van de Algemene Rekenkamer, definitie van de Belastingdienst). Bent u bereid 
om de definitie die de Belastingdienst hanteert rondom levensvatbaarheid te evalueren met 
externe experts en te heroverwegen? 


